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PROTOKÓŁ NR XXXVI/2010 
z przebiegu XXXVI sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 29 kwietnia 2010 r. 
 

 
XXXVI sesja Rady Powiatu odbyła się w Sali Kolumnowej Urzędu 

marszałkowskiego w Zielonej Górze. 
W obradach sesji uczestniczyło 18 radnych (nieobecni: Andrzej 

Bawłowicz, Ireneusz Plechan i Mieszko Sibilski – radni usprawiedliwili swoją 
nieobecność). Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu nr 
XXXVI/2010 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Sekretarz Powiatu 
– Izabella Staszak, Edyta Dwojak – Skarbnik, Bożena Długosz – Radca Prawny, 
komendanci Państwowej Straży Pożarnej i Komendy Miejskiej Policji, 
dyrektorzy jednostek podległych powiatowi, burmistrzowie miast, wójtowie 
gmin powiatu zielonogórskiego oraz naczelnicy wydziałów Starostwa 
Powiatowego. 

Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad 1. 

Krzysztof Sroczyński, Przewodniczący Rady Powiatu 
Zielonogórskiego o godz. 13.30 otworzył XXXVI sesję Rady Powiatu 
Zielonogórskiego witając wszystkich zgromadzonych. Przypomniał 
o tragicznym locie do Smoleńska i poprosił o uczczenie ofiar minutą ciszy.  

Zgodnie z listą obecności stwierdził kworum zdolne do podejmowania 
prawomocnych uchwał.  

 
Ad 2. 

Wszyscy radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali 
porządek obrad oraz niezbędne materiały i projekty uchwał. Porządek obrad 
Rada przyjęła jednogłośnie, 18 głosami „ZA”. 

 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie XXXVI Sesji Rady Powiatu. 
2. Przedstawienie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Powiatu. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu z działalności w okresie  

międzysesyjnym. 
5. Informacja Starosty o pracy Zarządu Powiatu Zielonogórskiego w okresie 

międzysesyjnym. 
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6. Przyjęcie sprawozdań rocznych z wykonania planu finansowego 
samorządowych instytucji kultury i samodzielnych publicznych zakładów 
opieki zdrowotnej. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania Zarządu Powiatu Zielonogórskiego z wykonania 
Budżetu Powiatu Zielonogórskiego za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 
2009 r. i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium za 2009 r. dla 
Zarządu Powiatu Zielonogórskiego, (druk 307). 
1) Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu zielonogórskiego 

przez Zarząd Powiatu. 
2) Odczytanie Uchwały Nr 141/2010 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 14.04.2010. 
3) Przedstawienie opinii stałych Komisji Rady Powiatu. 
4) Przedstawienie opinii i wniosku Komisji Rewizyjnej. 
5) Przedstawienie Uchwały Nr 176/2010 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 14 04.2010 r. 
6) Dyskusja nad sprawozdaniem. 
7) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium za rok 2009 dla Zarządu 

Powiatu Zielonogórskiego, (druk 307). 
8. Wnioski i interpelacje radnych. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) współdziałania Powiatu Zielonogórskiego z Państwową Szkołą 
Zawodową w Sulechowie, w zakresie realizacji projektu o nazwie 
„Podyplomowe studium nauczycielskie organizacji turystyki i rekreacji 
szkolnej”, organizowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki, (druk 303); 

2) uchylenia uchwały współdziałania Powiatu Zielonogórskiego z Gminą 
Zielona Góra, Zabór, Kargowa i Nowogród Bobrzański w zakresie 
realizacji projektu organizowanego w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki o nazwie Wzorowy urząd, (druk 304); 

3) zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w 
sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Szpitala dla Nerwowo i 
Psychicznie Chorych w Międzyrzeczu, (druk 308); 

4) zmiany uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego, (druk 309); 

5) zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego 
na lata 2008-2015”, (druk 306).  

6) zmiany w budżecie powiatu na 2010 r., (druk 305). 
10. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
11. Wolne wnioski i zapytania. 
12. Zamknięcie XXXVI Sesji Rady Powiatu. 
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Ad 3. 
Rada bez uwag, jednogłośnie, 18 głosami „ZA” przyjęła Protokół 

XXXV/2010/ 
 
Ad 4. 

Przewodniczący Rady przedstawił swoje działania w okresie pomiędzy 
sesjami. Uczestniczył w 5 posiedzeniach Zarządu oraz 6 razy pełnił dyżur 
w biurze Rady, ponadto wziął udział w posiedzeniach  3 Komisji. W tym czasie 
reprezentował też Radę Powiatu w następujących uroczystościach, naradach 
i szkoleniach: 

1) 1.04 – powiatowe eliminacje Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy 
Pożarniczej – Jednostka ratowniczo-Gaśnicza,  Zielona Góra, 
ul. Kożuchowska, 

2)  12.04 – Msza Św. i uroczyste złożenie kwiatów z okazji 70 rocznicy 
Zbrodni Katyńskiej i tragedii pod Smoleńskiem, 

3) 13.04 – wojewódzkie uroczystości poświęcone ofiarom mordu 
katyńskiego i wypadku pod Smoleńskiem, 

4) 20.04 – Powiatowy Turniej bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w Nowym 
Kramsku, 

5) 26.04 – szkolenie zorganizowane przez Fundację Rozwoju Demokracji 
Lokalnej Forum Przewodniczących Rad Gmin i Powiatów 
w Skwierzynie.  

Do złożonego sprawozdania nikt nie wniósł uwag i pytań. 
 
Ad 5. 

Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu odbył 5 posiedzeń  podjął 8 
uchwał oraz przygotował na dzisiejsze posiedzenia 8 projektów uchwał. Podjęte 
uchwały Zarządu dotyczyły: 

1. udzielenia pełnomocnictwa Agnieszce Stelmasik – dyrektorowi 
Powiatowego Zielonogórskiego Zarządu Dróg z siedzibą w Sulechowie, 

2. zmian w planie wydatków budżetu powiatu na 2010 r. – 3 uchwały, 
3. rozłożenia na raty należności Skarbu Państwa z tytułu wieczystego 

użytkowania gruntów, 
4. powołania komisji konkursowej w celu zaopiniowania ofert na realizację 

zadań publicznych złożonych w otwartym konkursie przez organizacje 
prowadzące działalność pożytku publicznego w 2010 r., 

5. wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie ruchomych składników 
majątkowych na rzecz Jednostki Wojskowej Nr 4408 w Sulechowie, 

6. zwiększenia liczby godzin zajęć edukacyjnych w Liceum 
Ogólnokształcącym w Sulechowie. 

Następnie przedstawił Radzie informację o przeprowadzonych 
przetargach w Powiatowym Zarządzie Dróg i Starostwie Powiatowym - 
dołączono w załączniku.  
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Starosta wraz z Wicestarostą w okresie międzysesyjnym uczestniczyli 
naradach i imprezach: 

1. udział w Turnieju ZEBRA w Sulechowie, 
2. Wicestarosta Ryszard Górnicki, Marek Szarłata, Członek Zarządu 

i Skarbnik Powiatu podpisali umowę z Wojewodą na wykonanie 
przebudowy drogi Drzonków – Sucha, 

3. udział w spotkaniu zarządu i rady programowej organizacji pracodawców 
Ziemi Lubuskiej, 

4. Wicestarosta uczestniczył w naradzie zorganizowanej przez 
Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego, podsumowującej 
pracę Inspektoratów w województwie lubuskim, 

5. udział w obchodach 70 rocznicy zbrodni katyńskiej i drugiej deportacji na 
Sybir , na terenie całego województwa, 

6. udział w murowaniu  kamienia węgielnego pod budowę laboratorium 
Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej w Sulechowie, 

7. zorganizowano, jak co roku w Nowym Kramsku turniej „Bezpieczeństwa 
Ruchu Drogowego” dla dzieci i młodzieży, 

8. zmiana siedziby Powiatowego Urzędu Pracy w Zielonej Górze, 
9. Wicestarosta uczestniczył w prezentacji prac konserwatorskich w kościele 

w Kosieczynie w ramach obchodów Międzynarodowego Dnia Zabytków, 
10. udział w konferencji Stowarzyszenia Gmin Euroregion Sprewa-Nysa-

Bóbr w Bad Muskau, 
11. Zarząd Powiatu uczestniczył w posiedzeniach Rad Gmin, 
12. na bieżąco monitorujemy postępy rozbudowy szpitala w Sulechowie 

i modernizacji warsztatów szkolnych w ZSP w Sulechowie. 
Radni nie wnieśli uwag do informacji Starosty. 
 

Ad 6. 
 Sprawozdania roczne z wykonania planu finansowego samorządowych 
instytucji kultury i samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej 
Rada Powiatu przyjęła bez zastrzeżeń, jednogłośnie. 

Głos zabrał Włodzimierz Kwaśniewicz, Dyrektor Lubuskiego 
Muzeum Wojskowego w Drzonowie dziękując radnym i Zarządowi za 
współpracę i udzielaną pomoc, nie tylko finansową. Wyraził nadzieję na dalsze 
równie efektywne działania. Poinformował o zbliżających się uroczystościach 
w placówce, którą kieruje:  

- 3.05 – wojewódzkie uroczystości rocznicy Konstytucji 3 Maja oraz 
odsłonięcie tablic pamiątkowych poświęconych kawalerom Orderu Virtuti 
Militari, 

- 8.05 – uroczystości z okazji 65-lecia zakończenia II Wojny Światowej 
i 25-lecia Muzeum Wojskowego oraz festyn dla dzieci polskich i niemieckich, 
ekspozycja drezdeńskiej mennicy, 

- 22.05 – VI edycja Europejskiej Nocy Muzeum. 
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Ad 7. 
Krzysztof Sroczyński – Przewodniczący Rady Powiatu 

Zielonogórskiego przystąpił do procedury rozpatrzenia sprawozdania Zarządu 
Powiatu Zielonogórskiego z wykonania Budżetu Powiatu Zielonogórskiego za 
okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2009 r. i podjęcia uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium za 2009 r. dla Zarządu Powiatu Zielonogórskiego, (druk 
307). 
 

Wszyscy radni w ustawowym terminie otrzymali sprawozdanie Zarządu 
Powiatu Zielonogórskiego z wykonania Budżetu Powiatu Zielonogórskiego  
za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2009 r., które również było przedstawione 
i omówione na wszystkich posiedzeniach komisji. 
 
Ad 7/1. 
 Krzysztof Sroczyński – Przewodniczący Rady poprosił Edwina 
Łazickiego – Starostę Zielonogórskiego o omówienie sprawozdania 
z wykonania budżetu powiatu za 2009 rok. (załącznik nr 4). Głos przekazał 
Skarbnikowi. 

Skarbnik przedstawiła dane zawarte w Sprawozdaniu i oznajmiła, iż 
zrealizowano 55 remontowych zadań i 34 inwestycyjnych. Plan dochodów 
wykonano w 99,42 %, zaś wydatków w 98,74%. 
 
Ad 7/2. 
 Starosta odczytał treść Uchwały Nr 141/2010 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 14 kwietnia 2010 r. 
(załącznik nr 5). 
 
Ad 7/3. 

Janina Kałuża – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 
poinformowała o pozytywnej opinii Komisji w sprawie sprawozdania  
z wykonania budżetu powiatu zielonogórskiego za 2009 r. (załącznik nr 6). 

Brygida Wróblewska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury  
i Sportu zapoznała z pozytywną opinią Komisji o sprawozdaniu z wykonania 
budżetu powiatu zielonogórskiego za 2009r. (załącznik nr7). 

Czesław Hołołub – Przewodniczący Komisji Ochrony 
Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego wyraził pozytywne 
zdanie Komisji o sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu zielonogórskiego 
za 2009r. (załącznik nr 8). 

Michał Bandziak – Przewodniczący Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Turystyki 
poinformował zebranych, iż dnia 26.04.2010r. Komisja wydała pozytywną 
opinię o wykonaniu budżetu za 2009 r. (załącznik nr 9). 
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Tadeusz Cygański, w imieniu  Przewodniczącego Komisji Zdrowia 
i Pomocy Społecznej przedstawił pozytywną opinię Komisji, która dnia 
28.04.2010 r. zajęła stanowisko o sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu 
zielonogórskiego za 2009r. (załącznik nr 10). 

 
Ad 7/4. 

Rafał Gajewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał 
wniosek i opinię z dnia 9 kwietnia 2009 r. mówiącą o pozytywnym  
zaopiniowaniu sprawozdania z wykonania budżetu powiatu zielonogórskiego za 
2009r. i wnioskuje o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu 
Zielonogórskiego (załącznik nr 11). 
 
Ad 7/5. 

Krzysztof Sroczyński – Przewodniczący Rady odczytał treść Uchwały 
Nr 176/2010 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Zielonej Górze z dnia 14 kwietnia 2010r. (załącznik nr 12 do protokołu)  
i zakomunikował o nie odwoływaniu się Zarządu od tej Uchwały. 
 
Ad 7/6. 

Stanisław Okopień w imieniu Rady Powiatu podziękował Staroście  
i całemu Zarządowi za rzetelną i sumienną pracę i owocną współpracą z Radą 
Powiatu. Złożył podziękowania również kierownikom jednostek. Podkreślił, że 
rok 2009 był bardzo udany ze względu na ilość wykonanych remontów 
i inwestycji. 

Krzysztof Sroczyński ponownie podziękował całemu Zarządowi za 
sprawne zarządzanie budżetem w trudnym 2009 roku. 
 
Ad 7/7. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Zielonogórskiego za 2009 rok. 
W tej sprawie głosowało 18 radnych, Uchwałę Nr XXXVI/284/10 (załącznik nr 
13 do Protokołu XXXVI/2010) przyjęto 17 głosami „ZA”, Lech Czura 
„WSTRZYMAŁ SIĘ”. 
 Starosta Zielonogórski podziękował Radzie za udzielone absolutorium, 
co jest wyrazem zaufania, a także efektywnej wspólnej pracy na rzecz powiatu. 
 
Ad 8. 

 Henryk Jagoda poinformował, że na połączonym posiedzeniu 
Komisji Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego oraz  
Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz 
Turystyki gościli przedstawiciele Lubuskiego zarządu Melioracji i Urządzeń 
Wodnych, którzy podkreślali niedofinansowanie prac i inwestycji w zakresie 
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zabezpieczeń przeciwpowodziowowych i melioracji. Tymczasem Zarząd 
Województwa Lubuskiego w ubr. nie wykorzystał ok. 30 mln zł na te cele. 

Ponadto spytał o możliwość choć częściowego wyrównania strat firmom 
zajmującym się zimowym utrzymaniem dróg. Jeśli tego się nie pokryje, choćby 
w części to w następnym sezonie może być trudno z pozyskaniem wykonawców 
na odśnieżanie. 

Stanisław Okopień poprał radnego Henryka Jagodę. Poruszył również 
sprawy: braku przeprawy promowej Przewóz-Milsko, czy most w tej 
miejscowości powstanie oraz zagrożeń drogowych związanych 
z przechodzącymi dzikimi zwierzętami. 

Tadeusz Cygański zauważył, iż wszystkie inne promy funkcjonują. 
 

Ad 9. 
 Przewodniczący Rady poprosił o przekazanie Przewodniczących 
Komisji Michała Bandziak i Czesława Hołołub o podanie opinii komisji 
w sprawie projektów uchwał.  
 Przewodniczący oznajmili, iż projekty zostały pozytywnie zaopiniowane. 

1) Rada Powiatu jednogłośnie, 17 głosami „ZA” przejęła Uchwałę 
XXXVI/285/10 w sprawie współdziałania Powiatu Zielonogórskiego 
z Państwową Szkołą Zawodową w Sulechowie, w zakresie realizacji 
projektu o nazwie „Podyplomowe studium nauczycielskie organizacji 
turystyki i rekreacji szkolnej”, organizowanego w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki (załącznik nr 14). 

2) Radni 17 głosami „ZA” podjęli Uchwałę XXXVI/286/10 w sprawie 
uchylenia uchwały współdziałania Powiatu Zielonogórskiego z Gminą 
Zielona Góra, Zabór, Kargowa i Nowogród Bobrzański w zakresie 
realizacji projektu organizowanego w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki o nazwie Wzorowy urząd(załącznik nr 15). 

3) Przy 9 głosach „WSTRZYMUJĄCYCH” i 8 głosami „ZA” Rada 
przyjęła Uchwałę XXXVI/287/10 w sprawie zaopiniowania projektu 
uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie likwidacji 
Samodzielnego Publicznego Szpitala dla Nerwowo i Psychicznie 
Chorych w Międzyrzeczu (załącznik nr 16). 

4) Jednogłośnie, 17 głosów „ZA” Rada podjęła Uchwałę XXXVI/288/10 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie 
pasa drogowego(załącznik nr 17). 

5) Uchwałę XXXVI/289/10 w sprawie zmiany w „Planie Rozwoju 
Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 2008-2015” radni przyjęli 
15 głosami „ZA” i 2 „WSTRZYMUJĄCYMI” (Lech Czura i Stanisław 
Okopień) (załącznik nr 18).  

6) Skarbnik przedstawiła autopoprawki do projektu zmian w budżecie 
powiatu na 2010 r. Został one przyjęte 16 głosami, przy 1 (Lech Czura) 
„WSTRZYMUJĄCYM SIĘ”. 
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Rada podjęła Uchwałę XXXVI/289/10 w sprawie zmiany w budżecie 
powiatu na 2010 r. 16 głosami „ZA”, przy 1 (Lech Czura) 
„WSTRZYMUJĄCYM SIĘ” (załącznik nr 19). 

 
Ad 10. 
 Starosta poinformował o spotkaniu Zarządu Powiatu z przedstawicielami 
Zarządu Melioracji. W tej instytucji jest duża rotacja stanowisk i stąd te 
zapóźnienia. Zarząd powiatu będzie naciska, by bardziej efektywnie. W sprawie 
ewentualnych rozliczeń z firmami, to Zarząd rozważa sposób rekompensaty. 
Zaznaczył również, że tam gdzie wyłoniono wykonawcę w formie przetargu, to 
niestety nie ma możliwości zrekompensowania strat. Jedna z takich firm jest 
tego świadoma i pogodzona z takim obrotem sprawy, druga niestety nie. 
Z Gminami, które współpracowały z powiatem przy zimowym utrzymaniu dróg 
są prowadzone rozmowy. 
 Odnosząc się do kwestii niekursowania promu w Milsku, przypomniał, iż 
grudniu odbyło się spotkanie w grudniu ubr. w Bojadłach, został rozpisany 
przetarg, lecz wyłoniona firma nie podpisała umowy. Zarząd zwrócił się w tej 
sprawie do Marszałka Województwa Lubuskiego. Przeprawa w Milsku jest 
w gestii Wojewódzkiego Zarządu Dróg i motywują brak przeprawy wysokim 
stanem Odry, a budowa mostu w Milsku jest małorealna. Starosta stwierdził, że 
jedyne co można zrobić to ustawić, by zmniejszyć zagrożenie przechodzącymi 
zwierzętami to ustawić dodatkowe znaki ostrzegawcze. 
 Zarząd powiatu wystosował pismo w sprawie wejścia do spółki lotniska 
w Babimoście. Na posiedzenie zostanie zaproszony Marszałek i będą 
rozpatrzone wszystkie korzyści i koszty związane z tą spółką. 
 
Ad 11. 
 Janina Kałuża spytała o sposób załatwienia prośby Dyrektor Szpitala 
w Sulechowie w sprawie przedłużenia terminu dostosowania przepisów 
w ratownictwie medycznym. 

Ryszard Górnicki odpowiedział, że nie jest gestii Rady. Dyrektor zwróci 
się do Starosty, a Starosta do Wojewody, która przedstawi sprawę stronie 
rządowej. 

Starosta stwierdził, iż to jest kwestia prawna, te sprawy rozstrzyga 
ustawa. 

Roman Rakowski poprosił Starostę o zbadanie remontu przy 
ul. Piaskowej, Odrodzenia, Kruszyna i ronda, gdyż przeciągają się formalności. 
 Edwin Łazicki oznajmił, iż początkowo twierdzono, że powiat nie wydał 
odpowiednich pozwoleń, przyczyną opóźnień okazał się brak uzgodnień. 
Projektant pracuje 2,5 roku nad projektem. 
 Stanisław Okopień przypomniał o konieczności posiadania karetki 
w wyposażeniu szpitala w Sulechowie. 
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Starosta zwrócił uwagę, iż sprawa ratownictwa medycznego nie jest 
związana ze sprzętem , ani wyposażeniem, lecz brakiem wyspecjalizowanej 
kadry. 

 
Ad 12. 
 Przewodniczący Rady przypomniał, iż miejscem czerwcowej sesji są 
odnowione warsztaty szkole przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Sulechowie.  

Po wyczerpaniu tematów sesje zakończono o 1520 . 
  
 
 

Protokolant       Przewodniczący 
        Rady Powiatu Zielonogórskiego  
         Jolanta Drygas     
               Krzysztof Sroczyński 

 


